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Abstract (en)
The present invention relates to a blower for gas premix burners, in particular for burning gas in heating boilers, having a blower chamber which
is provided with openings for the combustion mixture and has at least one flame-separating wall which is permeable to the combustion mixture.
Arranged upstream of the blower chamber in the flow direction are a housing part (5), an impeller (8) and blower electronics (12). The impeller (8)
is arranged inside the blower chamber (36) and the mixing of the combustion mixture takes place in the low-pressure operation of the impeller (8).
<IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Brennergebläse für Gas-Vormischbrenner, insbesondere für die Gasverbrennung in Heizkesseln, mit einer
mit Öffnungen für das Verbrennungsgemisch versehenen Gebläsekammer mit mindestens einer für das Verbrennungsgemisch durchlässigen
Flammtrennwand. In Strömungsrichtung vor der Gebläsekammer sind ein Gehäuseteil (5), ein Gebläserad (8) und eine Gebläseelektronik (12)
angeordnet. Das Gebläserad (8) ist innerhalb der Gebläsekammer (36) angeordnet und die Vermischung des Verbrennungsgemisches erfolgt im
Unterdruckbetrieb des Gebläserades (8). <IMAGE>
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